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Geachte raadsleden, burgerleden, burgemeester en wethouders, 

 

Wij van Behoud Lithse Polder willen graag gebruik maken van de mogelijkheid tot 
inspreken. Al vinden we het jammer dat we bij toeval moesten horen dat de 
vergadering weer fysiek plaatsvindt en we betreuren het ook dat de publieke tribune 
NIET open is. 

De procesgang van het project Duurzame Polder verloopt in onze ogen 
ondemocratisch. De provincie citeert uit het rapport Verkenning duurzame polder, 
terwijl het nog steeds niet openbaar is.  

Tijdens de raadsvergadering afgelopen dinsdag in Den Bosch zei de heer Kagie van 
Leefbaar ’s-Hertogenbosch letterlijk: “De stukken van de Duurzame Polder zijn al 
door het college geaccordeerd”.  

In Oss zijn de stukken vooralsnog niet openbaar gemaakt. De reden die wordt 
aangevoerd is dat er een goed politiek debat en inspraakproces mogelijk moet zijn.  

HOE IS DIT MET ELKAAR TE RIJMEN?  

In de prioriteitennota wordt nadrukkelijk het plaatsen van windturbines en 
zonnevelden in de polder benoemd. Wij kunnen ons niet aan de indruk onttrekken 
dat het college BUITEN DE GEMEENTERAAD OM de inhoud van de verkenning 
gebruikt voor invulling van de plannen. Het gevoel bekruipt ons dat de coronacrisis 
aangegrepen wordt, om de inspraakmogelijkheden van de burgers in te perken. Is er 
straks nog wel gelegenheid om ons goed in te lezen en onze achterban te informeren 
en bewust te maken van de gevolgen van mega-windturbines en uitgestrekte 
zonnevelden in de polder? 

In maart hebben wij onze bewonersbijeenkomsten op diverse locaties rondom de 
polder afgezegd vanwege de coronacrisis. Wij kunnen als Behoud Lithse Polder de 
informatieavonden nog steeds niet houden. Alles lijkt weer bijna normaal maar het 
virus kan na de zomer zo weer de kop opsteken. Wie wil de morele verantwoording 
dragen om bewoners naar een informatieavond te laten komen en daarbij hun 
gezondheid op het spel te laten zetten? 

De hoorcommissie, waarbij de raad zich zou laten informeren door voor- en 
tegenstanders en door deskundige partijen, heeft ook nog niet plaats kunnen vinden. 
Voor een democratische en goed onderbouwde besluitvorming is dit van essentieel 
belang. Hierbij gaat het over beleving, feiten en cijfers. Geef ons en anderen de 
gelegenheid om informatie te presenteren, zodat deze meegewogen kunnen worden 
in het besluitvormingsproces. 

CONCLUSIE: Wij verzoeken u dan ook om de besluitvorming omtrent de Duurzame 
Polder uit de Prioriteitennota te schrappen. 



Eigenlijk wilden wij het hierbij laten. Echter, gisteravond tegen de klok van 11 
ontvingen wij de beantwoording van de statenvragen die de SP gesteld heeft over 
het rapport Verkenning Duurzame Polder. 

Waar wij voor vreesden is nu gebeurd. 

In het afgelopen gesprek met de projectleider van Duurzame Polder op 24 juni 
hebben wij nog nadrukkelijk aangegeven dat wij het absoluut niet reëel zouden 
vinden als het rapport nog even voor ieders vakantie over de schutting gegooid zou 
worden.  

En jawel! A.s. vrijdag 10 juli wordt het rapport Verkenning Duurzame Polder 
openbaar gemaakt. Net als de informatieavonden door Duurzame Polder, nu precies 
een jaar geleden, op een tijdstip dat mensen met vakantie gaan en andere 
prioriteiten hebben. DIT KAN TOCH GEEN TOEVAL ZIJN? 

Vooruitlopend op de bekendmaking deelt de provincie alvast mee dat uit de reacties 
van belanghebbenden een genuanceerd beeld bestaat over grootschalige duurzame 
energieopwekking in dit gebied. 

Door de projectmanager van Duurzame Polder, Renier Koenraadt, is echter in zijn 
presentatie geconstateerd dat het draagvlak onder de bewoners een groot risico is 
voor het project Duurzame Polder. Omdat er weinig tot geen draagvlak is. 

Als de inhoud, gebaseerd op feiten, van het concept-rapport niet overeenkomt met 
de inhoud van het definitieve rapport, wat is dan de waarde van het onderzoek 
geweest? En hoe kunnen wij als burger nog vertrouwen hebben in dit proces? 

Onze conclusie is dan ook tweeledig: 

1. het beslismoment over plannen in de duurzame polder MOET uitgesteld 
worden  

2. de betrouwbaarheid van het gehele proces MOET zorgvuldig getoetst worden 
voordat er nog met EEN WOORD gesproken wordt over de verdere invulling. 

 

Dank voor uw aandacht. 

 

Namens Behoud natuur en leefbaarheid Lithse Polder,  

 

Anneliek Keurentjes 

Alette Samuels 

 

 


